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НОВАЦИИ ЭПИСТЕМОЛОГИЧЕСКОГО ИНСТРУМЕНТАРИЯ 

 
Обсуждаются новации методологического инструментария, преодолевающие абстрактный 

«андроцентризм» и позволяющие отразить субъектность феминного типа. «Условия эпистемологической 
ответственности» предполагают учет в рефлексивных рассуждениях опыта пола, специфики феминного 
начала в когнитивной деятельности. На фоне различения дискурсивного и додискурсивного описывается 
базовая концепция «Я-неопределенность», сфокусированная на принятия фрактальной природы женского 
начала. 
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THE NOVATIONS OF THE EPISTIMOLOGICAL TOOLS 
 

It is discussed the novations of methodological tools, exceeding the abstract “androcentrism” and allowing to 
reflect the subjectivity of the feminine type. “The terms of epistimological responsobility” propose the account in 
reflexive experience meditations of the gender and the peculiarities of feminine basis in cognitive activity. In the 
background of the difference in the discoursive and the before-discoursive the basic conception “I-indeterminate” is 
described focused on the acceptance of the fractal nature of the feminine basis. 
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